

Title (en)

PERMANENT WAVE HAIR-CURLER.

Title (de)

DAUERWELLWICKEL.

Title (fr)

BIGOUDI A ONDULATION PERMANENTE.

Publication

**EP 0207081 A1 19870107 (FR)**

Application

**EP 85901470 A 19850402**

Priority

FR 8500020 A 19850103

Abstract (en)

[origin: WO8603953A1] The hair-curler is comprised of two parts capable of being assembled, a first part having a socket (20) and a plurality of rectilinear or curved cylindrical pins (21, 22, 23) and having a pointed end and a second part comprising a socket (30) provided with holes (31, 32, 33) for the points and pins (27, 28, 29) intended to be alternatingly arranged with the pins of the first part. The pins (27, 28, 29) are either fixed to the socket (30) or removable and individually mounted on said socket, slots (34, 35, 36) being then provided.

Abstract (fr)

Le bigoudi est constitué de deux parties susceptibles d'être assemblées, une première partie avec un socle (20) et une pluralité de tiges cylindriques rectilignes ou courbées (21, 22, 23) et ayant une extrémité pointue et une seconde partie comprenant un socle (30) muni de trous (31, 32, 33) pour les pointes et des tiges (27, 28, 29) destinées à être placées en alternance avec les tiges de la première partie. Les tiges (27, 28, 29) sont, soit fixées sur le socle (30), soit amovibles et rapportées individuellement sur ledit socle, des fentes (34, 35, 36) étant alors prévues.

IPC 1-7

**A45D 2/24**

IPC 8 full level

**A45D 2/38** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A45D 2/38** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8603953A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 8603953 A1 19860717**; AU 4158985 A 19860729; DE 3567364 D1 19890216; EP 0207081 A1 19870107; EP 0207081 B1 19890111;  
ES 288556 U 19860116; ES 288556 Y 19860916; FR 2575370 A2 19860704; FR 2575370 B2 19870710; US 4753251 A 19880628

DOCDB simple family (application)

**FR 8500073 W 19850402**; AU 4158985 A 19850402; DE 3567364 T 19850402; EP 85901470 A 19850402; ES 288556 U 19850802;  
FR 8500020 A 19850103; US 90534086 A 19860922